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Datum: 2019-11-27 

Plats: Telefonkonferens 

Närvarande:  

Ordförande – Lena Kaulanen (LK) 

Grenansvarig CP, Precision – Sara Guchi (SG) 

Förbundsdomare - Zeljko Tanaskovic (ZT) 

Elitansvarig – Gunlög Edgren (GE) 

 

 

Ej närvarande: 

IPC – Elisabeth Mikaelsson (EM) 

Materialansvarig – Percy Kristersson (PK) 

Finns inga grenansvariga för CF, FF, FS/VFS, WS och Speed 

_________________________________________________________________________________ 

 
Ekonomi 

Lena informerar om att förbundets ekonomi troligen inte kommer att se bättre ut nästa år 

och att TKs budget ytterligare kan minska.  

TKs ambitioner är att försöka skicka alla landslag med tävlingsstöd till EM i Belgien och VM 

i Ryssland.  

Om denna ekonomiska trend fortsätter så kan det bli så att ekonomin ytterligare minskar 

under 2021 och då behövs det en plan för hur bidragen kan se ut för landslagen. 

 

IPC möte Moskva 2020 

TK har fått fråga om man kan skicka en tredje representant till IPC mötet 2020 i Moskva med 

full betalning alt bidrag till viss del.  

Beslut: mötet beslutar nej. Anledningen är den rådande dåliga ekonomin som vi har i 

förbundet. Det är svårt att stå bakom att TK skickar tre representant till IPC mötet, när 

ekonomin är tunn. 

 

Datum för livemöte 2020 

Som förslag har TK lagt 15-16 februari som mötesdatum för livemöte för att diskutera regler 

2020. Att ha mötet i mars (under Riksstämman), utan att ha träffats under 2019, är ont om tid 

om man skulle vilja göra korrigeringar samt renskriva Tävlingsregler 2020. 

 

 

 

 



Tävlingsfonden 2020 

Lena har varit i kontakt med Maria och fått information om att det är samma status för 

Tävlingsfonden 2020 som för 2019, dvs både bredd och spets. 

TKs medlemmar behöver snarast läsa igenom alla ansökningar som ligger i Dropboxen så att 

en sammanställning kan beslutas och skickas till SFF styrelse. 

 

Fråga från Aros gällande SM i 10-manna speedformation 

Aros har skickat in en fråga gällande SM i 10-manna speedformation, de önskar hålla den 

under 2020. SFF styrelse har bett SFF TK att bereda ett svar. 

Under förbundskonferensen planerades SM tävlingar för 2020 och 2021. SF hade sökt för att 

hålla i alla grenar 2020, de kommer inte att hålla SM i 10-manna speed samtidigt med de 

andra grenarna.  

TK anser att det inte finns några hinder för andra klubbar kan få vara med och arrangera SM 

under året om olika SM grenar ska hållas på olika datum.  

Därav fattas beslut till fördel för Aros fråga. TK gör en skrivelse till SFF med sitt beslut. 

 

Lena Kaulanen 

Ordförande TK 


